



Joseph Teyu Chou has served as Chairman of Taipei Financial Center Corp. (TAIPEI 101) from December, 2015 to September 2018. This appointment came as he led the company as President of the company to a record year in 2015, achieving its best ever operational performance, highest ever merchandize sales, 2.8 million observation deck visitors, a Climate Change Leadership award, and highest ever profits.



周德宇博士於 2015 年 12 月接任台北金融大樓股份有限公司(台北 101)董事長，之前他擔任該公司總經理一職，服務期間各項營運績效均達到公司成立以來之歷史新高，並且為公司贏得歷年來最多、最高的企業社會責任及環保綠建築等國內外獎項與認可。

Dr. Chou has since 1996 been on the academic faculty of the public finance department in Taiwan's National Chengchi University where he has served as department chair and instructor for a medley of courses ranging from industrial organization to private-public partnership. His most recent research employs big data research to support program evaluations and policy deployment. He has consulted extensively for corporations, government agencies, and international NGOs. Dr. Chou has also been serving as a Director of Taiwan Financial Holding Corp, the largest state-owned bank in Taiwan. He was an Executive Director for Chunghwa Association of Public Finance (CAPF) and was in charge of international liaison and regional cooperation. During his terms of service in the Association he has successfully built a policy oriented fiscal study network drawing support and interests from Taiwan, Korea, China, Japan, Australia and Canada. He now serves as an independent director of Board for Taiwan Cooperative Bank which is one of the D-SIBs (Domestic Systematically Important Banks).

周博士在高等教育、學術研究、企業與政府諮詢等面向，均有卓越貢獻。曾任國立政治大學財政學系系主任、中華財政學會常務理事暨國際事務部主任、台灣金融控股股份有限公司董事等。他的研究成果著重於使用巨量數據分析，針對公共政策及企業營銷策略，提供具體之效益評估與建議，並成功的推動亞太地區的學術網路之合作研究。周博士目前擔任國內五大系統性重要銀行之一的合作金庫銀行獨立董事。

Dr. Chou received his MA and PhD in economics from Virginia Polytechnic Institute and State University (Virginia Tech). He received his BA in Physics from National Tsing-Hua University. He has been inducted into the Virginia Tech's and Tsing-Hua's Colleges of Science Hall of Distinction in 2017 and 2018 respectively.

周德宇畢業於國立清華大學物理學系，之後至美國維吉尼亞理工學院暨州立大學進修，取得經濟學碩士及博士學位，並分別榮獲兩校理學院之傑出院友(Hall of Distinction, Virginia Tech, 2017; 清華大學, 2018)。

He is married for over 26 years with one daughter and one son. His wife Clare Jiayann Yeh is a lay Theologian *cum* Family & Marriage counselor and is a Consultor to the Vatican's Dicastery for Laity, Family and Life. Together they have been conducting premarital workshops for over a decade in Taiwan, the Philippines, and Malaysia. He plays basketball and is an amateur Chef with deep interest in Taiwanese cuisines.

結婚逾 26 年並育有一女一子。經常陪同夫人葉佳艷女士(梵諦岡教廷平信徒家庭暨生命部顧問)在台、港、菲律賓、馬來西亞等華人團體，主持天主教婚前輔導及婚姻講座。周博士曾任政大教職員籃球隊隊長，閒暇時常鑽研廚藝，特別鍾情於台式熱炒。

## In the Media

### CEO Magazine

16 MAY 2018 - 11:59 AM

We are the ambassadors of Taiwan: Joseph Chou - Taipei 101 is much more than Taiwan's tallest building.

<https://www.theceomagazine.com/executive-interviews/property-real-estate/joseph-chou/>

### Building on Unprecedented Performance: TAIPEI 101

3 Nov 2016 – CTBUH "15th Annual Awards"

Joseph Chou, Taipei Financial Center Corporation

<https://www.youtube.com/watch?v=cuPWJ2oANe8&feature=youtu.be>

European Chamber of Commerce Taiwan (ECCT) Luxury Goods Committee Lunch - TAIPEI 101's Open Arms for FIT

<https://www.ecct.com.tw/event/ecct-luxury-goods-committee-lunch-taipei-101s-open-arms-for-fit/>

天下雜誌-周德宇：台灣驕傲，力拼世界超高綠建築

<https://www.cw.com.tw/article/article.action?id=5077451>

新唐人電視-專訪 101 最年輕董座 周德宇最想做的 4 件事

<http://www.ntdtv.com.tw/b5/20180305/video/216564.html?%E5%B0%88%E8%A8%AA101%E6%9C%80%E5%B9%B4%E8%BC%95%E8%91%A3%E5%BA%A7%20%E5%91%A8%E5%BE%B7%E5%AE%87%E6%9C%80%E6%83%B3%E5%81%9A%E7%9A%844%E4%BB%B6%E4%BA%8B>

為台灣觀光鋪路 台北 101 結盟政大 邀外籍學生實習

<https://news.cnyes.com/news/id/3942392>